
Reunió ordinària de la Junta de l’AFA de l’Escola Ferran Sunyer

Assistents: Xènia, Josep, Natxo, Sandra, Suzanne, Anna, Anouk.

Data: 08 d’abril de 2021

Hora: 19-20:30 h

Lloc: Casa

ORDRE DEL DIA

1. Sant Jordi.
2. Colònies AFA.
3. Forma de pagament famílies sòcies.
4. Reunió ordinària AFA-AEE.
5. Concurs idees.
6. Torn obert de paraula.

1. Sant Jordi.
L’Anna i na Suzanne han organitzat els llibres i han vist que falta una selecció per als cicles superior
i mitjà. S'ha decidit destinar diners a comprar-ne més. L’Anna i na Suzanne aniran a Re-read per
veure què aconsegueixen. La Sandra mirarà a la seva feina, on es venen llibres de segona mà.

Calen famílies voluntàries per a les taules dels llibres en mateix dia de Sant Jordi de 9:30 a 12h. Es
farà una crida demanant un mínim de 6 persones, que confirmaran per correu electrònic a
coordinació incloent nom i número de telèfon.

Les taules es muntaran el dia anterior entre alguns membres de la junta.

2. Colònies AFA.
Ja hi ha 27 inscrits i 17 pagaments. La reunió de dissabte és a les 9h. Quan arribi l'enllaç de la
reunió de la casa de colònies, s'avisarà a les famílies per Dinantia i també pels grups de WhatsApp.

S'ha decidit deixar inscriure a nens i nenes d'altres escoles.

3. Forma de pagament de famílies sòcies.
S'ha decidit no canviar la forma de pagament de les famílies sòcies. Per tant, no cal canviar el full
d'inscripció.

4. Reunió ordinària AFA-AEE.
Sembla que s'ha solucionat els problemes d'un grup de bàsquet amb el canvi de monitor. Ara els
dos grups estan funcionant bé. Es considera que ha reaccionat de manera positiva l'AEE i s'ha vist
que en casos així és convenient involucrar a l'AFA per fer de pont entre les famílies i el AEE.

Pel curs vinent, es planteja treballar per donar un gir a les activitats "femenines" per animar més
nens a participar, per exemple canviar el nom de patinatge artístic a patinatge.

Ens agradaria poder seguir oferint piscina als grups d'infantil, però no està molt clar si es podrà
tornar a utilitzar la piscina de l’Aiguajoc. Es parlarà també amb Esportiu Rocafort.



El AEE ha dit que gestionarà els cursos d'anglès a partir de el curs que ve. En  Josep ja els passarà
el contacte de Wise Words i la informació sobre com s'ha fet fins ara.

D'altra banda, també es parlarà de la possibilitat que el AEE gestiona les colònies de l'AFA a partir
de el curs que ve, amb la idea d'organitzar unes colònies de divendres a diumenge obertes a tota
l'escola.

5. Concurs idees.
S'ha decidit seguir endavant amb el concurs d'idees enguany. Es convocarà abans de la fi del mes.

6. Torn obert de paraula.
S'ha tornat a recordar que amb dues aprovacions per part de les persones que formen part de
la junta ja es pot pujar les actes de les Reunions al web.

Les comissions creades per treballar amb el logo, el vídeo i el pla d'acció del curs que ve s'han
aturat. Es urgeix la necessitat de reactivar per preparar-ho amb el temps necessari.

L’ AFA donarà els 300 euros que corresponen als tres grups de sisè, un preu total per al curs de
6è. Se'ls demanarà posar les taules de samarretes i polars durant els propers talls de el curs per
reclamar menys contaminació i un entorn segur, l'23/04 i 21/05, i possiblement el 04/06.

Ha sorgit el tema de el curs del Moodle per a famílies, que ha quedat una mica en el no res.
També ha sorgit la necessitat de parlar sobre com es pot repensar les reunions de delegats i
delegades amb l'equip directiu.


